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Hallituksen kokous 05/2022

Aika: 10.2.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A346, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola

Milja Parviainen

Rebekka Sihvola (saapui kohdassa 1, poistui kohdassa 12.1 ja palasi kohdassa 13.1)

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Mea Pousar (saapui kohdassa 8.4)

Aarne Talvela (saapui kohdassa 8.4)

Elina Ståhlberg (saapui kohdassa 8.4 ja poistui kohdassa 15.2)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

Rebekka saapui 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tuukka Pallonen ja Laura Puusola.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 9.1 Koronasuositukset ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 15.2 Kääpäkapteeniston terveiset sekä kohta 15.3 Tulevat

vuosijuhlaedustukset ja  siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Ullis ilmoitti, että toi tuliaisherkkuja Itävallasta. Laura ilmoitti, että kokouseväinä on

karjalanpiirakoita, levitteitä, keksejä sekä mandariineja. Julia ilmoitti, että

kääpäkapteenisto tulee vierailemaan kokoukseen myöhemmin.



6. Kuulumiskierros
Rahim: Vähän univajeinen, mutta kuin ihmeen kaupalla päässyt takaisin Suomeen yhtenä
kappaleena.
Iida: Hypettänyt kaikille hyvää viikkoaan, mutta eiköhän tästä vielä alas tulla.

Julia: Aika paska viikko. Paljon hommia ja vähän hupia.

Laura: Ihan hyvää, ei mitään erityistä. Kaatuillut tällä viikolla melkein joka päivä.

Milja: Kävi aamulla avannossa, mitä suosittelee kaikille.

Juho: Fiilis, ettei ole mitään annettavaa.

Tuukka: Tosi aktiivinen ja tehokas viikko, päässyt pitkästä aikaa salille. Lauantaina lähtö

Lontooseen.

Inkeri: Stressaava viikko, mutta menee hyvin ja käynyt viime kokouksen jälkeen ottamassa

kaksi tatuointia. Uusi kämppäkin on saatu kalustettua.

Ruusu: Ihan hyvin menee. Kävi myös avannossa ja on kertonut siitä jo monelle.

Rebekka: Tekemistä riittää, mikä aiheuttaa stressiä. Innoissaan Olympiahiihdon

katselusta.

Ullis: Stressaava viikko, mikä jatkuu vielä ensi viikon tiistaihin. Koittaa kuitenkin nukkua

riittävästi.

7. Hyväksyttävät laskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Mea Pousar
Tarvikkeita kääpäkapteenien Runebergin

torttu -tarjoiluun 4.2.
36,45 € Hyväksytty

Julia Sippala Kokouseväät 3.2. 10,23 € Hyväksytty

Emil Videman
Hv-tiimin ulkoilu- ja grillailutapahtuma

phukseille 4.9.
59,42 € Hyväksytty

Iida Lehikoinen
Simplecast tilaus excupodia varten vuodelle

2022
144,75 € Hyväksytty

Julia Sippala Ystävänpäiväkortit <3 96,00 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Muistinnollaus edustus 60,00 € Hyväksytty

Niklas Koskela Phuksihengailu 18,04 € Hyväksytty

Mysteeriyritys Ennakkomaksu vuosijuhlien tilavarauksesta 5000€ Hyväksytty

Palkintotukku-Kääty Oy Pronssisia Athene-merkkejä ja tarvikkeita 2945,01€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.



8.2. Ponsiselvitykset
Ponsiselvitykset etenee vuosikokouksen lähestyessä.

8.3. Uusien toimihenkilöiden nimittäminen (Alumnisuhdevastaava)
Nimitettiin Eemil Rantala alumnisuhdevastaavaksi.

8.4. Touhutonnihakemukset
Juho esitteli tähän asti tulleet kolme touhutonnihakemusta. Hyväksyttiin kaksi

hakemusta. Myönnettiin Alladi Janeshille ja Niladri Duttalle 100€ Indian

Festival -tapahtumaan, ja Gábor Majorille 100€ Boardgames & Chill

-tapahtumaan.

Työstetään hakemuslomaketta vielä hieman selkeämmäksi.

Mea, Aarne ja Elina saapuivat 16.38.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin budjetin deadlinesta.

Siirryttiin kohtaan 15.2.

9. Tapahtumat
9.1. Koronasuositukset

AYY julkaisi suositukset tilojen käyttöön. Tilojen henkilösuositukset aiheuttavat

haasteita, sillä ne ovat huomattavasti tiukemmat kuin AVI:n suositukset pienien

tilojen suhteen. Keskusteltiin suosituksista ja vastuusta tapahtumien

järjestämisessä.

9.2. Letturetki & Athenen viralliset kyykkätreenit
Tapahtuu tämän viikon lauantaina 12.2. Letturetkellä kierretään Laajalahti ja

tehdään muurinpohjalettuja, ja kyykkätreenit järjestetään Otaniemen

kyykkäkentällä. Julia metsästää vielä valmentajaa, joka osaisi pelata kyykkää.

9.3. Muut esille tulevat asiat
Ystävänpäiväsitseille pääsee 100 osallistujaa, mikä tarkoittaa että Athenella on

25 henkilön kiintiö.

10. Phuksi- ja ISOasiat
10.1. Toimarien kuulumiset (ISOvastaava, WappuJulle, WappuPhuksiWaari)

ISOvastaava kertoi, että ISOhaut ovat auenneet ja ulkomaalaisilla kiltalaisilla

on ollut kiinnostusta ISOtoimintaan, mikä on hienoa. WappuPhuksiWaari
ilmoitti, että kevätretkeä siirrettiin ja tulevan maanantain Talvipäivä tulee

olemaan hieno tapahtuma Alvari-jatkoineen. Mahdollisen Wapun kulkua on

suunniteltu. WappuJulle ei vastannut kuulumiskyselyyn.

10.2. ISOhaut
Aukesivat tällä viikolla ja ovat auki 27.2. asti.



10.3. Seuraava hyvinvointivalmennus 18.2. klo 17
Pekka Pohjakallio tulee puhumaan phukseille seuraavaan

hyvinvointivalmennukseen.

10.4. Man@ager X Indecs Phuksiexcu 11.4.
Ajankohta on valitettavasti kevätretken päällä, eli Athene ei osallistu.

10.5. Muut esille tulevat asiat
Kevätretken sijainti on lyöty lukkoon.

11. MKV-asiat
11.1. Ajankohtaiset asiat

Rahim ei lähettänyt sektorin terveisiä, mutta luotetaan että MKV-sektori on

pystyssä.

12. Yrityssuhteet
12.1. Ajankohtaiset asiat

Netlight jatkoi kahvisponssisopimusta. aTalent järjestää CV- ja

LinkedIn-klinikan, mihin aukeaa ilmoittautuminen pian. Bainin kanssa on

pohdittu pienryhmissä tapahtuvaa mentorointiohjelmaa.

Rebekka poistui 17.13.

Siirryttiin kokoustauolle 17.13.
Palattiin kokoustauolta 17.23.

13. Opintoasiat
13.1. Toimarien kuulumiset (ABItiimi, Opetuslapsi, TePsy-vastaavat, Kirjastotäti)

ABItiimillä menee hyvin ja he ovat aloittaneet abitapahtuman

suunnittelemisen. Opetuslapselle kuuluu myös hyvää, vaikkakin

toimarihommien kanssa on ollut hieman käynnistymishaasteita.

Sivuainemessujen suunnittelut alkanevat ensi viikolla. TePsy-vastaavien viikot

pyörivät pitkälti kurssien parissa, mutta kiltahommien tekeminen on ollut kivaa.

Kirjastotädin vuosi on lähtenyt liikkeelle vauhdilla ja työntäyteisesti, ja

Olkkarin kirjahyllyn uudet kirjat ja niiden innokas lainailu on ilahduttanut.

Rebekka palasi 17.24.

13.2. Perustieteiden  akateemisen komitean kokous 1/22
Inkeri laittaa kokousten pidemmät koosteet tästä eteenpäin Slackiin. Infolta

valmistui viime vuonna kandiksi 40 henkilöä ja maisteriksi 26 henkilöä.

Hakumäärät maisteriin ja englanninkielisiin tutkintoihin on kasvanut.



13.3. SCI:n opetuksen johtoryhmän kokous 1/22
Kokouksessa keskusteltiin kandipalautteesta, jossa infon koulutusohjelmalle

annetun arvosanan keskiarvo oli 3.8. Vastausprosentti oli matala osittain Sisun

takia, ja etäkoulu vaikutti annettujen arvosanojen laskuun. AllWell-kyselyiden

tuloksissa näkyy selvästi etäkoulun vaikutus. Dekaanin stipendiä jaettiin

kuitenkin 760 opiskelijalle, mikä oli enemmän kuin aiempina vuosina.

13.4. Viestintä ja representaation salaisuudet - Riston vastaus
Risto vastasi hallituksen lähettämään kannanottoon. Keskusteluja kurssin

tulevaisuudesta on käyty, ja kurssin suhteen tehdään peliliikkeitä, jotta siitä

tulisi parempi tulevaisuudessa.

13.5. TePsy-markkinointi
Pohdittiin sitä, miten paljon Teknillisen psykologian opintolinjaa markkinoidaan.

Keskustellaan koulun kanssa heidän toiveistaan ja otetaan se huomioon.

Koettiin, että TePsyä on toistaiseksi vaikea mainostaa opintolinjana, sillä tietoa

siitä on hyvin vähän, mutta mainostetaan sitä, että TePsyn opiskelijat tulevat

myös Athenelle.

13.6. Muut esille tulevat asiat
-

14. Viestintä
14.1. Toimarien kuulumiset (Somettajat, Valokuvaajat, Tietskarijengi, Kukan

toimitus)
Somettajat ovat innoissaan toimarihommistaan, mutta melko kiireisiä.

Valokuvaajat odottavat innolla valokuvaamaan pääsemistä. Tietskarijengin
hommat etenevät mukavasti, ensimmäinen hackathon on takana ja seuraava on

maaliskuussa. Hyvällä tiimillä on kiva tehdä hommia. Kukan toimitukselle
kuului myös hyvää ja he menevät viikonloppuna mökille työstämään tulevaa

Kukkaa.

14.2. Korona-altistumisista tiedottaminen
Keskusteltiin siitä, miten kiltalaisille kommunikoidaan, jos killan tapahtumissa

tai Olkkarilla on ollut koronalle altistunut tai tartunnan saanut henkilö.

Pyydetään, että näissä tilanteissa hallitusta informoitaisiin, jotta siitä voidaan

tiedottaa torvessa vaikkei suositeltaisikaan tiettyihin jatkotoimenpiteisiin.

14.3. Muut esille tulevat asiat
Growth Hacking -kurssi mainostaa abitapahtumaa ja Milja on ollut ryhmään

yhteydessä.

Keskusteltiin toimarien tg-nickien jakamisesta nettisivuilla.



15. Yhteisö
15.1. Toimarien kuulumiset (Historioitsijat, OTMK, Kepittäjä, Puutarhurit,

Linnunpönttörakennusneuvos, PikkuIE, Lukkarit, PizzaOrava,
Kulttuuritoimikunta)
OTMK odotti innolla Nahkatorstaita ja toimarihommista oli hyvä fiilis. Kepittäjä
odotti innolla tulevaa matkaa Alpeille. Puutarhurit työstävät budjettiaan ja

pohtivat siihen liittyviä kysymyksiä. Linnunpönttörakennusneuvos vastasi

GIFin muodossa.

Kulttuuritoimikunnan sekä PizzaOravan terveiset olivat, että aurinko paistaa

ja elämä on hyvää. PikkuIEllä on supermegahauska Megaskaba fiilis, ja Lukkarit
kaipaisivat juhlimista, mutta yrittävät keskittyä opiskeluun.

Siirryttiin kohtaan 15.3.

15.2. Kääpäkapteeniston terveiset
Kääpäkapteenit Aarne, Elina ja Mea esittäytyivät kokouksessa ja kertoivat

toiminnastaan ja tavoitteesta tarjota vanhemmille kiltalaisille mahdollisuuksia

osallistua killan toimintaan.

Elina poistui 16.50.
Siirryttiin kohtaan 9.

15.3. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Käytiin läpi tulevia vuosijuhlaedustuksia ja niihin lähteviä edustajia. Kysytään

toimareita edustamaan niille vuosijuhlille, jonne ei hallituksesta löydy edustajia.

15.4. Muut esille tulevat asiat
Risto lähetti terveisiä hallitukselle. Tour of the Nordics tapahtuu ja 2.3.

järjestetään sitsit, jonne on 15 henkilön kiintiö athenelaisille.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Rahimille kuusi (6) sakkoa myöhäisestä poissaolon ilmoittamisesta ja

MKV-sektorin kuulumisten puuttumisesta. Rebekalle yksi (1) sakko

myöhästymisestä sekä kokouksen alusta että tauolta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Etenee.

17. Muut esille tulevat asiat
-

18. Seuraava kokous
17.2. kello 16.15.  Eväsvuorossa Milja.



19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.22.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Tuukka Pallonen Laura Puusola

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


